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Zápis ze zasedání zastupitelstva městyse č. 10, 
 

které se konalo dne 12. 12. 2023 od 18.00 hodin  
v kinosále kulturního domu 

 
Zasedání zastupitelstva městyse zahájila v 18.07 h starostka městyse Ing. Irena Žižková, která 
přivítala všechny přítomné. Uvedla, že zasedání bylo řádně svoláno a zasedání dále řídila. 
 
Dle prezenční listiny, která je přílohou k zápisu, je přítomno 14 zastupitelů, omluven Ing. Josef Plch 
(přišel v průběhu zasedání).     
Zasedání ZM se zúčastnili 4 zaměstnanci ÚM a 11 občanů a hostů.    
 
Starostka uvedla, že zapisovatelkou dnešního jednání bude tajemnice ÚM Ing. Marta Tesařová. 
 
Za ověřovatele zápisu starostka navrhla Ing. Jaroslava Šíbla a pana Zdenka Škvařila. Jmenovaní 
souhlasili. 
Usnesení:  
Zastupitelstvo městyse Jedovnice schvaluje ověřovatele zápisu Ing. Jaroslava Šíbla a pana 
Zdenka Škvařila.  
Hlasování: 14 pro, 0 proti, 0 zdržel se 
 
K zápisu z minulého zasedání ZM nebyly vzneseny žádné připomínky.  
 
Starostka seznámila přítomné s návrhem dnešního programu jednání ZM, který byl zveřejněn 
na úřední desce a podala návrh na jeho doplnění o body: 
- Předkupní právo – garáž v majetku JEDNOTY, spotřebního družstva  

Hlasování: 14 pro, 0 proti, 0 zdržel se 

- Smlouva o zápůjčce poskytnuté dotace pro Základní školu Jedovnice 
Hlasování: 14 pro, 0 proti, 0 zdržel se 

- Odstoupení od Smlouvy o dílo na projekt „Vestavba odborných učeben na ZŠ Jedovnice“ 
s ABRAS projektový ateliér s. r. o. 
Hlasování: 13 pro, 0 proti, 1 zdržel se 

- Smlouva o výstavbě pozemní komunikace s Projekt domy Jedovnice s. r. o. a s J. G. 
Hlasování: 12 pro, 0 proti, 2 zdržel se 

- Zápisy ze schůze finančního výboru  
Hlasování: 13 pro, 0 proti, 1 zdržel se 

Usnesení:  
Zastupitelstvo městyse Jedovnice schvaluje po doplnění program 10. zasedání 
zastupitelstva městyse.   
Hlasování: 14 pro, 0 proti, 0 zdržel se 
 
 
1. Založení Společenství vlastníků jednotek Jedovnice, Zahradní 676 a 677 a schválení 
stanov SVJ Jedovnice, Zahradní 676 a 677 
Písemný materiál obdrželi všichni předem, starostka neměla žádné další doplnění.   
Obsah:  
ZM na svém zasedání konaném dne 3. 10. 2023 schválilo Dohody o zrušení podílového 
spoluvlastnictví k nemovitým věcem a prohlášení vlastníků o rozdělení práva k nemovité věci na 
vlastnické právo k jednotkám v bytových domech č.p. 676 a 677 na ul. Zahradní v Jedovnicích a 
zveřejnění záměru o převodu ideální jedné poloviny bytových jednotek ve spoluvlastnictví městyse 
Jedovnice a VESELEC, bytové družstvo, se sídlem Havlíčkovo náměstí 71, 679 06 Jedovnice, IČ 
25598732, předem určeným zájemcům, jimiž jsou stávající budoucí kupující podle uzavřených 
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smluv o převodu vlastnictví k bytovým jednotkám, vymezeným v domech č.p. 676 a 677 na ulici 
Zahradní v Jedovnicích, na základě prohlášení vlastníků o rozdělení práva k nemovité věci na 
vlastnické právo k jednotkám, a současně převodu podílů k pozemkům p. č. 462/31 a p. č. 462/30 
v katastrálním území a obci Jedovnice ve vlastnictví městyse Jedovnice. Záměr byl řádně vyvěšen 
na úřední desce od 12. 10. do 6. 11. 2023 a přihlásili se k němu žadatelé, kteří jsou uvedeni 
v seznamech, které jsou přílohou tohoto materiálu.  
Dohoda o vyčlenění jednotek byla podána na katastrální úřad a došlo k zápisu jednotek do katastru 
nemovitostí. Dalším krokem je založení společenství vlastníků jednotek. ZM jsou předloženy 
stanovy Společenství vlastníků jednotek Jedovnice, Zahradní 676 a 677. Městys bude vlastnit 
v bytových domech Zahradní 676 a 677 tři byty a dvě garáže.  
Rozprava: bez připomínek 
Usnesení: 
1. Zastupitelstvo městyse Jedovnice schvaluje založení Společenství vlastníků jednotek 

Jedovnice, Zahradní 676 a 677, se sídlem Zahradní 676, 679 06  Jedovnice, pro bytové 
domy č. p. 676 a 677 na ul. Zahradní v Jedovnicích, které jsou částí pozemků p.č. 462/30 
a 462/31, jehož členem bude ke dni jeho založení městys Jedovnice.   

Hlasování: 14 pro, 0 proti, 0 zdržel se 

2. Zastupitelstvo městyse Jedovnice schvaluje Stanovy Společenství vlastníků jednotek 
Jedovnice, Zahradní 676 a 677, se sídlem Zahradní 676, 679 06  Jedovnice.  

Hlasování: 14 pro, 0 proti, 0 zdržel se 
 
 
2. Smlouva o převodu vlastnictví jednotky – Zahradní 676 a 677, Jedovnice a Dohoda o 
vypořádání podílového spoluvlastnictví rozdělením věcí a smlouva o převodu vlastnictví  
Písemný materiál obdrželi všichni předem, starostka neměla žádné další doplnění.   
Obsah:  
ZM jsou předloženy ke schválení Smlouvy o převodu vlastnictví jednotek bytových domů na ul. 
Zahradní 676 a 677 v Jedovnicích s jednotlivými zájemci (budoucími kupujícími), kteří se přihlásili 
ke zveřejněnému záměru o převodu bytových jednotek předem určeným zájemcům. Seznamy 
všech zájemců jsou přílohami tohoto materiálu. Tři byty městyse jsou zapsány do vlastnictví 
městyse přímo na základě prohlášení o vyčlenění jednotek.      
Dále je ZM předložena ke schválení Dohoda o vypořádání podílového spoluvlastnictví rozdělením 
věci a smlouva o převodu vlastnictví mezi městysem a družstvem VESELEC, která se týká 7 garáží 
(2 je vlastnictví městyse a 5 ve vlastnictví VESELCE).   
Rozprava: bez připomínek 
Usnesení: 
1. Zastupitelstvo městyse Jedovnice schvaluje Dohodu o vypořádání podílového 
spoluvlastnictví rozdělením věci a smlouva o převodu vlastnictví s Družstvem VESELEC, 
bytové družstvo, Havlíčkovo náměstí 71, 679 06  Jedovnice, IČ 25598732.  

 
2. Zastupitelstvo městyse Jedovnice schvaluje Smlouvu o převodu vlastnictví jednotky 
číslo bytu 676/2 v bytovém domě č.p. 676, Jedovnice, s  paní Ivanou Kučerovou,  narozenou 
dne 30.6.1970, trvalý pobyt Zahradní 676, 679 06 Jedovnice. 

 
3. Zastupitelstvo městyse Jedovnice schvaluje Smlouvu o převodu vlastnictví jednotky 
číslo bytu 676/2 v bytovém domě č.p. 676, Jedovnice, s paní I. K., Jedovnice. 

4. Zastupitelstvo městyse Jedovnice schvaluje Smlouvu o převodu vlastnictví jednotky 
číslo bytu 676/3 a garážové stání č. 676/31, v bytovém domě č.p. 676, Jedovnice, s paní I. F., 
Brno  

5. Zastupitelstvo městyse Jedovnice schvaluje Smlouvu o převodu vlastnictví jednotky 
číslo bytu 676/4, v bytovém domě č.p. 676, Jedovnice, s panem Ing. J. J., Jičín.  

6. Zastupitelstvo městyse Jedovnice schvaluje Smlouvu o převodu vlastnictví jednotky 
číslo bytu 676/5 a garážové stání č. 676/33, v bytovém domě č.p. 676, Jedovnice, s panem 
MUDr. D. V., Lipůvka  
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7. Zastupitelstvo městyse Jedovnice schvaluje Smlouvu o převodu vlastnictví jednotky 
číslo bytu 676/6 a garážové stání č. 676/34, v bytovém domě č.p. 676, Jedovnice, s paní R. 
P., Jedovnice.  

8. Zastupitelstvo městyse Jedovnice schvaluje Smlouvu o převodu vlastnictví jednotky 
číslo bytu 676/7 a garážové stání č. 676/36, v bytovém domě č.p. 676, Jedovnice, s panem 
M. K., Jedovnice.  

9. Zastupitelstvo městyse Jedovnice schvaluje Smlouvu o převodu vlastnictví jednotky 
číslo bytu 676/8 v bytovém domě č.p. 676, Jedovnice, s panem D. T., Jedovnice  

10. Zastupitelstvo městyse Jedovnice schvaluje Smlouvu o převodu vlastnictví jednotky 
číslo bytu 676/9 a garážové stání č. 676/40, v bytovém domě č.p. 676, Jedovnice, s panem 
D. Š., Jedovnice  

11. Zastupitelstvo městyse Jedovnice schvaluje Smlouvu o převodu vlastnictví jednotky 
číslo bytu 676/10 v bytovém domě č.p. 676, Jedovnice, s paní M. K., Jedovnice  

12. Zastupitelstvo městyse Jedovnice schvaluje Smlouvu o převodu vlastnictví jednotky 
číslo bytu 676/11 a garážové stání č. 676/38, v bytovém domě č.p. 676, Jedovnice, s panem 
I. K., Jedovnice.  

13. Zastupitelstvo městyse Jedovnice schvaluje Smlouvu o převodu vlastnictví jednotky 
číslo bytu 676/12 a garážové stání č. 676/35, v bytovém domě č.p. 676, Jedovnice, s panem 
R. S., Jedovnice.  

14. Zastupitelstvo městyse Jedovnice schvaluje Smlouvu o převodu vlastnictví jednotky 
číslo bytu 676/13 a garážové stání č. 676/42, v bytovém domě č.p. 676, Jedovnice, s panem 
S. F., Jedovnice.  

15. Zastupitelstvo městyse Jedovnice schvaluje Smlouvu o převodu vlastnictví jednotky 
číslo bytu 676/14 a garážové stání č. 676/41, v bytovém domě č.p. 676, Jedovnice, s paní J. 
N., Jedovnice.  

16. Zastupitelstvo městyse Jedovnice schvaluje Smlouvu o převodu vlastnictví jednotky 
číslo bytu 676/15 a garážové stání č. 676/46, v bytovém domě č.p. 676, Jedovnice, s paní 
JUDr. V. Š. Z., Jedovnice.  
 
17. Zastupitelstvo městyse Jedovnice schvaluje Smlouvu o převodu vlastnictví jednotky 
číslo bytu 676/16 v bytovém domě č.p. 676, Jedovnice, s paní M. G., Jedovnice  

18. Zastupitelstvo městyse Jedovnice schvaluje Smlouvu o převodu vlastnictví jednotky 
číslo bytu 676/17 a garážové stání č. 676/45, v bytovém domě č.p. 676, Jedovnice, s paní L. 
K., Brno.  

19. Zastupitelstvo městyse Jedovnice chvaluje Smlouvu o převodu vlastnictví jednotky 
číslo bytu 676/18 v bytovém domě č.p. 676, Jedovnice, s panem B. S., Habrůvka  

20. Zastupitelstvo městyse Jedovnice schvaluje Smlouvu o převodu vlastnictví jednotky 
číslo bytu 676/19 a garážové stání č. 676/48, v bytovém domě č.p. 676, Jedovnice, s panem 
M. M., Jedovnice  

21. Zastupitelstvo městyse Jedovnice schvaluje Smlouvu o převodu vlastnictví jednotky 
číslo bytu 676/20 a garážové stání č. 676/51 a 676/52, v bytovém domě č.p. 676, Jedovnice, 
s paní E. K., Jedovnice.  

22. Zastupitelstvo městyse Jedovnice schvaluje Smlouvu o převodu vlastnictví jednotky 
číslo bytu 676/21, v bytovém domě č.p. 676, Jedovnice, s paní J. J., Jedovnice.  

23. Zastupitelstvo městyse Jedovnice schvaluje Smlouvu o převodu vlastnictví jednotky 
číslo bytu 676/22, v bytovém domě č.p. 676, Jedovnice, s paní D. K., Jedovnice  

24. Zastupitelstvo městyse Jedovnice schvaluje Smlouvu o převodu vlastnictví jednotky 
číslo bytu 676/23 v bytovém domě č.p. 676, Jedovnice, s panem P. O., Jedovnice  
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25. Zastupitelstvo městyse Jedovnice schvaluje Smlouvu o převodu vlastnictví jednotky 
číslo bytu 676/25 a garážové stání č. 676/53, v bytovém domě č.p. 676, Jedovnice, s 
panem M. Š., Jedovnice.  

26. Zastupitelstvo městyse Jedovnice schvaluje Smlouvu o převodu vlastnictví jednotky 
číslo bytu 676/26 v bytovém domě č.p. 676, Jedovnice, s panem M. G., a paní Ing. P. G., 
Jedovnice.  

27. Zastupitelstvo městyse Jedovnice schvaluje Smlouvu o převodu vlastnictví jednotky 
číslo bytu 676/27 a garážové stání č. 676/55, v bytovém domě č.p. 676, Jedovnice, s 
panem L. Č., Jedovnice.  

28. Zastupitelstvo městyse Jedovnice schvaluje Smlouvu o převodu vlastnictví jednotky 
číslo bytu 676/28 a garážové stání č. 676/56, v bytovém domě č.p. 676, Jedovnice, s 
panem Ing. J. M., Jedovnice.  

29. Zastupitelstvo městyse Jedovnice schvaluje Smlouvu o převodu vlastnictví jednotky 
číslo bytu 676/29 v bytovém domě č.p. 676, Jedovnice, s paní V. H., Jedovnice  

30. Zastupitelstvo městyse Jedovnice schvaluje Smlouvu o převodu vlastnictví jednotky 
číslo bytu 677/1 a garážového stání č. 677/25, v bytovém domě č.p. 677, Jedovnice, s 
paní J. S., Jedovnice.  

31. Zastupitelstvo městyse Jedovnice schvaluje Smlouvu o převodu vlastnictví jednotky 
číslo bytu 677/2 v bytovém domě č.p. 677, Jedovnice, s panem I. N., Jedovnice  

32. Zastupitelstvo městyse Jedovnice schvaluje Smlouvu o převodu vlastnictví jednotky 
číslo bytu 677/3 a garážového stání č. 677/27, v bytovém domě č.p. 677, Jedovnice, s 
paní B. B., Jedovnice.  

33. Zastupitelstvo městyse Jedovnice schvaluje Smlouvu o převodu vlastnictví jednotky 
číslo bytu 677/4 v bytovém domě č.p. 677, Jedovnice, s panem V. P., Jedovnice  

34. Zastupitelstvo městyse Jedovnice schvaluje Smlouvu o převodu vlastnictví jednotky 
číslo bytu 677/5 v bytovém domě č.p. 677 a garážového stání č. 676/32 v bytovém domě 
č. 676, Jedovnice, s panem L. S., Jedovnice.  

35. Zastupitelstvo městyse Jedovnice schvaluje Smlouvu o převodu vlastnictví jednotky 
číslo bytu 677/6 a garážového stání č. 677/28, v bytovém domě č.p. 677, Jedovnice, s 
paní J. M., Řícmanice.  

36. Zastupitelstvo městyse Jedovnice schvaluje Smlouvu o převodu vlastnictví jednotky 
číslo bytu 677/7 a garážového stání č. 677/29, v bytovém domě č.p. 677, Jedovnice, s 
panem J. K., Jedovnice.  

37. Zastupitelstvo městyse Jedovnice schvaluje Smlouvu o převodu vlastnictví jednotky 
číslo bytu 677/8 a garážového stání č. 677/26, v bytovém domě č.p. 677, Jedovnice, s 
paní M. K., Praha.  

38. Zastupitelstvo městyse Jedovnice schvaluje Smlouvu o převodu vlastnictví jednotky 
číslo bytu 677/9 a garážového stání č. 677/32 v bytovém domě č.p. 677, Jedovnice, s 
panem A. H., Jedovnice.  

39. Zastupitelstvo městyse Jedovnice schvaluje Smlouvu o převodu vlastnictví jednotky 
číslo bytu 677/10 a garážového stání č. 677/30, v bytovém domě č.p. 677, Jedovnice, s 
panem M. F., Jedovnice.  

40. Zastupitelstvo městyse Jedovnice schvaluje Smlouvu o převodu vlastnictví jednotky 
číslo bytu 677/11 v bytovém domě č.p. 677, Jedovnice, s paní E. M., Jedovnice  

41. Zastupitelstvo městyse Jedovnice schvaluje Smlouvu o převodu vlastnictví jednotky 
číslo bytu 677/12 a garážového stání č. 677/33, v bytovém domě č.p. 677, Jedovnice, s 
paní M. P., Tišnov.  
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42. Zastupitelstvo městyse Jedovnice schvaluje Smlouvu o převodu vlastnictví jednotky 
číslo bytu 677/13 a garážového stání č. 677/31, v bytovém domě č.p. 677, Jedovnice, s 
panem J. F., Jedovnice.  

43. Zastupitelstvo městyse Jedovnice schvaluje Smlouvu o převodu vlastnictví jednotky 
číslo bytu 677/14 v bytovém domě č.p. 677 a garážového stání č. 676/47 v bytovém domě 
676, Jedovnice, s panem A. Z., Kotvrdovice.  

44. Zastupitelstvo městyse Jedovnice schvaluje Smlouvu o převodu vlastnictví jednotky 
číslo bytu 677/15 a garážového stání č. 677/34, v bytovém domě č.p. 677, Jedovnice, s 
paní J. R., Šebetov  

45. Zastupitelstvo městyse Jedovnice schvaluje Smlouvu o převodu vlastnictví jednotky 
číslo bytu 677/16 v bytovém domě č.p. 677, Jedovnice, s paní K. K., Jedovnice  

46. Zastupitelstvo městyse Jedovnice schvaluje Smlouvu o převodu vlastnictví jednotky 
číslo bytu 677/18 a garážového stání č. 677/36, v bytovém domě č.p. 677, Jedovnice, s 
panem L. N., Jedovnice.  

47. Zastupitelstvo městyse Jedovnice schvaluje Smlouvu o převodu vlastnictví jednotky 
číslo bytu 677/19 v bytovém domě č.p. 677, Jedovnice, s paní M. B., DiS., Jedovnice  

48. Zastupitelstvo městyse Jedovnice schvaluje Smlouvu o převodu vlastnictví jednotky 
číslo bytu 677/20 a garážového stání č. 677/38, v bytovém domě č.p. 677, Jedovnice, s 
panem J. B., Jedovnice.  

49. Zastupitelstvo městyse Jedovnice Smlouvu o převodu vlastnictví jednotky číslo bytu 
677/21 a garážového stání č. 677/37, v bytovém domě č.p. 677, Jedovnice, s paní M. P., 
Jedovnice.  

50. Zastupitelstvo městyse Jedovnice Smlouvu o převodu vlastnictví jednotky číslo bytu 
677/22 a garážového stání č. 677/35, v bytovém domě č.p. 677, Jedovnice, s paní M. Z., 
Jedovnice.  

51. Zastupitelstvo městyse Jedovnice schvaluje Smlouvu o převodu vlastnictví jednotky 
číslo bytu 677/23 v bytovém domě č.p. 677, Jedovnice, s panem P. K., Jedovnice  

52. Zastupitelstvo městyse Jedovnice schvaluje Smlouvu o převodu vlastnictví jednotky 
číslo bytu 677/24 a garážového stání č. 677/39 v bytovém domě č.p. 677, a garážového 
stání č. 676/39 v bytovém domě č. 676 Jedovnice, s panem F. K., Jedovnice  

 
Hlasování: 14 pro, 0 proti, 0 zdržel se 
 
 
3. Informace o výši nákladů za odpady za rok 2023 
Písemný materiál obdrželi všichni předem, starostka neměla žádné další doplnění.   
Obsah:  
Na základě OZV o místním poplatku za odpady je nutné každý rok předkládat zastupitelstvu 
městyse k informaci výši úhrady nákladů za odpady hrazené městysem. V roce 2023 činil rozdíl 
mezi příjmy a výdaji, který městys hradí, částku ve výši 192.937 Kč (v roce 2019 činil částku ve 
výši 1.682.050, v roce 2020 činil částku ve výši 1.490.842 Kč, v roce 2021 částku ve výši 1.392.073 
Kč, v roce 2022 částku ve výši 773.012 Kč). 
Z uvedených částek je vidět, že díky zaváděným opařením ve způsobu nakládání s odpady, 
městys každý rok doplácí za odpady nižší částku. V roce 2024 však lze předpokládat, že náklady 
za likvidaci odpadu budou vyšší, protože se do nich promítne zvýšení sazby DPH a zvýšená cena 
na likvidaci TKO.  
Přehled nákladů za jednotlivé druhy odpadů a přepočet nákladů na poplatníka je uveden v příloze 
materiálu.                 
Rozprava:  
M. Prause: Snižování výše nákladů za odpady je velkou měrou zásluhou p. Křetínského a minulého 
zastupitelstva, které nastartovalo změnu ve svozové firmě. On s navýšením částky místního 
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poplatku za odpady nesouhlasí, mělo by se jít cestou motivace tříděním, aby ti, kteří třídí platili 
méně než ti, kteří netřídí.   
Starostka: Ukazuje se, že obce sdružené v dobrovolném svazku Technické služby Malá Haná, 
které mají zavedený systém DOOR TO DOOR, jsou na tom s mírou vytříděnosti odpadů lépe. 
Zvýšení místního poplatku za odpady nebude populární, ale od 1. 1. 2024 dojde k navýšení většiny 
položek o cca 20 % a v příštím roce by se ztráta prohloubila. Navýšení poplatku za odpad o 100 
Kč/poplatník/rok bude eliminovat tuto ztrátu. 
J. Matuška: Plánovaný systém separování odpadu – kdy bude dotace? Nejde nádoby pro 
domácnosti zakoupit předem?  
Starostka: Městys je už k dotaci přihlášený, došlo k posunu termínu na polovinu roku 2025. Městys 
nemůže občanům, kteří netřídí, poplatek navyšovat, může uvažovat o způsobu slevy na poplatku 
těm, kteří třídí.   
D. Cejnarová: Je stále rezerva v osvětě a v informování občanů.   
J. Teturová: Ve chvíli, kdy městys zvýší poplatek za odpad, občané přestanou třídit.      
Starostka: v budoucnu bude na obce požadavek na vyrovnaný rozpočet za odpadové 
hospodářství, zvýšení by nás stejně neminulo. 
Usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Jedovnice bere na vědomí informaci o výši nákladů za sběr a svoz 
komunálního odpadu za rok 2023.   
Hlasování: 14 pro, 0 proti, 0 zdržel se 
 
4. Schválení nových Obecně závazných vyhlášek o místních poplatcích 
Písemný materiál obdrželi všichni předem, starostka neměla žádné další doplnění.   
Obsah:  
ZM jsou předloženy ke schválení nové OZV o místních poplatcích: 

- za obecní systém odpadového hospodářství, 
- z pobytu, 
- za užívání veřejného prostranství, 
- ze psů 

Důvodem vzniku nových OZV je novela zákona o místních poplatcích, která nabývá účinnosti 1. 1. 
2024.  
Současně je navrženo navýšení sazby poplatku za: 

- odpady ze stávajících 800 Kč na 900 Kč tak, aby došlo ke snížení doplatku obce za systém 
odpadového hospodářství. Stát bude požadovat po obcích, aby jejich odpadové 
hospodářství bylo rozpočtově vyrovnané, což nyní není. V roce 2024 lze předpokládat, že 
náklady za likvidaci odpadu budou vyšší, protože se do nich promítne zvýšení sazby DPH 
a zvýšená cena na likvidaci TKO.  

- pobyt ze stávajících 16 Kč na 25 Kč 
- užívání veřejného prostranství (sazba 1 m2/den): 

a) za umístění zařízení sloužících pro poskytování prodeje z 25 Kč v období od 16.9. do 
14.5.) na 50 Kč (pro zbytek roku zůstává stejné), 

b) za umístění stavebních zařízení 5 Kč (zůstává stejné), 
c) za umístění skládek např. zeminy, stavební sutě, dřeva atd. z 1 Kč na 5 Kč, 
d) za vyhrazení trvalého parkovacího místa z 8 Kč na 10 Kč, 
e) za užívání veřejného prostranství pro reklamní akce 5 Kč (zůstává stejné). 

Rozprava: bez připomínek 
Usnesení: 
1. Zastupitelstvo městyse Jedovnice schvaluje Obecně závaznou vyhlášku městyse 

Jedovnice č. 4/2023 o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství. 
Hlasování: 10 pro, 3 proti, 1 zdržel se 
 
2. Zastupitelstvo městyse Jedovnice schvaluje Obecně závaznou vyhlášku městyse 

Jedovnice č. 5/2023 o místním poplatku z pobytu.  
Hlasování: 13 pro, 1 proti, 0 zdržel se 
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3. Zastupitelstvo městyse Jedovnice schvaluje Obecně závaznou vyhlášku městyse 
Jedovnice č. 6/2023 o místním poplatku za užívání veřejného prostranství.  

Hlasování: 13 pro, 1 proti, 0 zdržel se 
 
Na jednání ZM přišel J. Plch. 
 
4. Zastupitelstvo městyse Jedovnice schvaluje Obecně závaznou vyhlášku městyse 

Jedovnice č. 7/2023 o místním poplatku ze psů.  
Hlasování: 15 pro, 0 proti, 0 zdržel se 
 
 
5. Schválení Dodatku č. 1 k Veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí dotace z rozpočtu městyse 

s Pionýr, z. s.  
Písemný materiál obdrželi všichni předem, starostka neměla žádné další doplnění.   
Obsah:  
ZM je předložen ke schválení Dodatek č. 1 k Veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí dotace z rozpočtu 
městyse na rok 2023 s Pionýr z.s., Pionýrská skupina Jedovnice, Na Kopci 571, 679 06 Jedovnice, 
schválenou ZM dne 4. 5. 2023 usnesením č. 5/12.  
Předmětem dodatku je na základě žádosti od Pionýrů změna spočívající ve:    

• max. 30.960 Kč spolufinancování akcí pro veřejnost – Bubušou, Drakiáda, Pohádkový les… 
(zvýšení o 15.960 Kč); 

• max. 19.040 Kč pravidelná činnost oddílů – pomůcky, materiál, nájmy prostor,… (snížení o 
15.960 Kč); 

• max. 40.000 Kč dokončení půdních prostor táborové základny Rakovan – podlaha, elektřina. 
Rozprava: bez připomínek 
Usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Jedovnice schvaluje Dodatek č. 1 k Veřejnoprávní smlouvě 
o poskytnutí dotace z rozpočtu městyse na rok 2023 s Pionýr z.s., Pionýrská skupina 
Jedovnice, Na Kopci 571, 679 06 Jedovnice.  
Hlasování: 14 pro, 0 proti, 1 zdržel se 
 
 
6. Dodatek č. 1 ke Smlouvě o dílo na stavbu „Oprava místních komunikací ul. Zahradní, 
Loučky a Pod Horkou – Jedovnice“ s Inženýrské stavby Brno, spol. s r. o. 
Písemný materiál obdrželi všichni předem, starostka neměla žádné další doplnění.   
Obsah:  
ZM je předložen ke schválení Dodatek č. 1 ke Smlouvě o dílo na stavbu „Oprava místních 
komunikací ul. Zahradní, Loučky a Pod Horkou – Jedovnice“ s firmou Inženýrské stavby Brno, spol. 
s r. o., Hudcova 588/70b, 621 00  Brno, IČO 41601645.  
Předmětem dodatku je změna termínu realizace 2. etapy ul. Loučky a Pod Horkou do 31. 5. 2024.    
Rozprava:  
J. Šíbl: Jedná se o stejnou firmu, která prováděla opravu komunikace na ul. Zahradní (u pošty)? 
Starostka: ano 
J. Šíbl: Kdy tato firma opraví poklopy od kanálů, které nejsou v rovině s povrchem vozovky? 
Nebude chtít městys ponechat současný stav?  
Starostka: Oprava je domluvená na jaro 2024 v rámci reklamace. Je otázka, jestli oprava – výřez 
do nového asfaltového povrchu – bude lepším řešením než stávající stav.  
J. Šíbl: Městys si to měl pohlídat v době provádění opravy komunikace.    
Usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Jedovnice schvaluje Dodatek č. 1 ke Smlouvě o dílo na stavbu 
„Oprava místních komunikací ul. Zahradní, Loučky a Pod Horkou – Jedovnice“ s firmou 
Inženýrské stavby Brno, spol. s r. o., Hudcova 588/70b, 621 00  Brno, IČO 41601645. 
Hlasování: 15 pro, 0 proti, 0 zdržel se 
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7. Schválení Dodatku č. 2 ke Smlouvě o sběru, přepravě a odstraňování odpadu v městysi 
Jedovnice č. 55/22 s Technickými službami Malá Haná s. r. o.  
Písemný materiál obdrželi všichni předem, starostka neměla žádné další doplnění.   
Obsah:  
ZM schválilo dne 24. 11. 2022 usnesením č. 2/4 Smlouva o sběru, přepravě a odstraňování odpadu 
v městysi Jedovnice s Technickými službami Malá Haná s. r. o., Sudice 164, 680 01  Sudice, IČ 
070 37 970. 
Nyní je ZM předložen ke schválení Dodatek č. 2 k této smlouvě, jehož předmětem je změna: 

- Přílohy č. 1, která obsahuje přehled a množství sběrných nádob  
- Přílohy č. 2, které obsahuje ceny za poskytnuté služby  

Rozprava: bez připomínek 
Usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Jedovnice schvaluje Dodatek č. 2 ke Smlouvě o sběru, přepravě 
a odstraňování odpadu v městysi Jedovnice č. 55/22 s Technickými službami Malá Haná s. 
r. o., Sudice 164, 680 01  Sudice, IČ 070 37 970.  
Hlasování: 15 pro, 0 proti, 0 zdržel se 
 
8. Smlouva č. 5220300357 o poskytnutí podpory ze SFŽP na pořízení elektrického 
užitkového vozidla  
Písemný materiál obdrželi všichni předem, starostka neměla žádné další doplnění.   
Obsah: 
Městys v roce 2022 pořídil jako náhradu za vozidlo, které bylo zničeno při dopravní nehodě, nové 
elektrické užitkové vozidlo EVOLUTION Trucker 700 v ceně 309.200 Kč. Následně bylo požádáno 
o dotaci ve výši 100.000 Kč ze Státního fondu životního prostředí ČR v rámci Národního plánu 
obnovy. Městys obdržel Rozhodnutí o poskytnutí finančních prostředků v požadované výši, které 
ZM bylo předloženo na zasedání konané dne 8. 8. 2023. Nyní městys obdržel Smlouvu č. 
5220300357 o poskytnutí podpory ze SFŽP na pořízení elektrického užitkového vozidla.   
Rozprava: bez připomínek 
Usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Jedovnice schvaluje Smlouvu č. 5220300357 o poskytnutí podpory 
ze Státního fondu životního prostředí ČR, Kaplanova 1931/1, 148 00  Praha 11, IČ 00020729, 
na pořízení elektrického užitkového vozidla EVOLUTION Trucker 700.  
Hlasování: 15 pro, 0 proti, 0 zdržel se 
 
9. Rozpočtové opatření č. 15/2023 
Písemný materiál obdrželi všichni předem, starostka neměla žádné další doplnění.   
Obsah:  
Z důvodu přesunu rozpočtových prostředků je zastupitelstvu městyse předloženo ke schválení toto 
rozpočtové opatření.  
Rozprava: bez připomínek 
Usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Jedovnice schvaluje rozpočtové opatření č. 15/2023 dle 
předloženého návrhu. 
Hlasování: 15 pro, 0 proti, 0 zdržel se 
 
10. Rozpočet městyse Jedovnice pro rok 2024 
Písemný materiál obdrželi všichni předem, starostka neměla žádné další doplnění.   
Obsah:  
ZM je předložen ke schválení návrh rozpočtu městyse na rok 2024, který je byl řádně zveřejněn 
na úřední desce v souhrnném paragrafovém členění, příp. v členění na rozpočtové oddíly nebo 
pododdíly – Odvětvové třídění rozpočtové skladby dle vyhlášky č. 412/2021 Sb., o rozpočtové 
skladbě ve znění pozdějších předpisů § 12. V položkovém členění byl rozpočet zveřejněn 
na webových stránkách městyse v sekci Rozpočet. Návrh rozpočtu může být oproti zveřejněnému 
návrhu aktualizován ke stavu dne 12. 12. 2023 a usnesení schválených na tomto zasedání ZM.   
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Rozprava:  
J. Šíbl: Zastupitelé za Sdružení nezávislých kandidátů Budoucnost nesouhlasí s některým 
financováním, obzvláště s neustálým utrácením veřejných prostředků za objekt lihovaru. 
V posledním zápise ze schůze RM je uvedeno, že městys bude platit členům nějaké komise, která 
řešila lihovar, za jejich účast. Do návrhů řešení lihovaru nebyl přijat návrh pana Ondřeje Grygy, 
vlastníka vedlejšího objektu Sýpky. Další věc, se kterou nesouhlasí, je rekonstrukce Havlíčkova 
náměstí. Bylo nešťastné, že se vybrala pouze jedna firma Ateliér Habina. Budova č.p. 44 už mohla 
být opravená, kdyby se neodmítla dotace. Nyní se bude projekt přepracovávat kvůli opravě střechy. 
V návrhu rozpočtu došlo k přesunu nějaké částky na stavební komisi, může to ekonomka vysvětlit?  
V. Průchová: Jednalo se o odměnu předsedy stavební komise, který k 30. 11. 2023 na svoji funkci 
rezignoval, takže se tato položka bude upravovat.  
Starostka: V roce 2024 tato částka vyplacena nebude, když se návrh rozpočtu vyvěšoval, 
rezignace ještě nebyla podána.   
J. Šíbl: V zápise z poslední schůze RM bylo uvedeno, že rudická chasa bude hrát v KD 
v Jedovnicích divadlo a RM souhlasí se snížením nájemného za pronájem KD pro spolek z Rudice. 
Když žádala ZŠ Jedovnice o odpuštění nájemného za Vinný bál, který ZŠ pořádala v KD, RM se 
žádostí nesouhlasila.   
J. Plch: Rozhodnutí o zadání studií obnovy Panského dvora padlo za minulého ZM v červnu 2022, 
nyní se oslovili pro hodnocení těchto studií renomovaní architekti, kteří za svoji práci obdrželi 
odměnu, která odpovídá běžným cenám. Organizátoři plesů platí za pronájem KD. ZŠ si mohla 
zahrnout nájemné za KD pro Vinný bál při své žádosti čerpání finančních prostředků z rozpočtu 
městyse. Rudická chasa by za plný nájem 10 tis. Kč ochotnické divadelní představení nemohla 
hrát. Nájemné se jim snížilo, ale ponechala se vyšší částka než v případě jedovnických 
divadelníků.   
Starostka: Ve zprávě o uplatňování ÚP z roku 2022 byl požadavek, aby byla pro prostor bývalého 
lihovaru vypracována urbanisticko-architektonická studie, v červnu 2022 ZM souhlasilo 
s vypracováním odborných architektonických studií. Rekonstrukce náměstí – studie byla veřejnosti 
odprezentována, Proč zpracovává projekt Ateliér Habina se probíralo několikrát. Jeden návrh 
vypracovala i Atregia. Nyní se vše chystá, aby mohla být v lednu podána dotace. Odmítnutí dotace 
na opravu budovy č.p. 44 je záležitost, která se také už řešila několikrát. Dotace byla městysu 
přidělena až po několika kolech, kdy ji odmítly jiné obce. Při zohlednění výše nákladů opravy cca 
37 mil. Kč a stanovených termínů dokončení stavby a výše získané dotace 10 mil. Kč, by se zbytek 
částky musel zafinancovat úvěrem při současných vysokých úrokových sazbách.  
J. Šíbl: Nesouhlasí se způsobem financování jedovnických spolků z rozpočtu městyse, kdy jsou 
pro rok 2024 navýšeny finanční příspěvky o 100 %.  
Starostka: Proč by se neměl podporovat rozvoj spolků? Jen z úrokových výnosů uložených volných 
prostředků městys získal asi 3 mil. Kč. Můžeme si tak dovolit spolkům přilepšit a podpořit tak rozvoj 
občanské společnosti. 
J. Šíbl: Jedná se o peníze, které byly minulým ZM nachystány a nebyly proinvestovány, mohlo se 
z nich přispět na dokrytí místního poplatku za odpady.   
J. Plch: v covidovém období byly příspěvky spolků sníženy na polovinu, takže se nyní vracíme na 
dobu předcovidovou a pokud se zohlední výše inflace, tak se dotace spolkům pohybují pro rok 
2024 ve stejné výši jako v době před covidem 
J. Šíbl: Minulé ZM mělo snahu výši příspěvků spolkům utlumit.    
G. Magula: Navýšení poplatku za odpad ve výši 100 Kč/rok/poplatník se při rozpočítání na týdny 
v roce pohybuje ve výši 2 Kč na týden pro jednu osobu, což není vysoká částka.   
M. Prause: Jde o princip způsobu nastavení tohoto poplatku, paušální navyšování je špatně, mělo 
by se zohlednit třídění odpadů.   
G. Magula: Třídění se uplatňovat bude, ale musí se ještě počkat jeden rok, až bude možnost čerpat 
dotaci na nádoby na tříděný odpad. 
J. Šíbl: Ve smlouvě s novou svozovou firmou, kterou nachystalo ještě staré ZM, se s tříděním 
počítalo. 
D. Cejnarová: Podpora spolků – městys by měl investovat do spolkové činnosti, podpora práce 
s mládeží a seniory je důležitá. Je to investice správným směrem. Dotace na opravu budovy č.p. 
44 byla městysu přidělena v době, kdy ji jiná města a obce odmítaly, protože věděly, že podmínky 
jejího získání jsou nereálné. Byla riziková. 
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J. Šíbl: na základě svých zkušeností s vedením městyse by se této dotace nebál a přijal by ji. 
Spolkům se ušetřilo proto, že se v Jedovnicích rok neinvestovalo a neopravovalo.  
Starostka: Investovat se nemohlo, protože nebyly žádné projekty připravené k realizaci, opravy se 
dělaly.  
J. Šíbl: Jsou i jiné cesty, např. opravy 
Starostka: Ale musí být vše povolené, ne dělané načerno, jako cesta ke Šplíchalům, kde hrozí 
odstranění stavby. Pro opravu uličky Na Kopci jste nechali zpracovat jen dokumentaci skutečného 
provedení pro dodavatele prací. Jen půl roku trvalo než se dopracovala dokumentace pro stavební 
povolení a povolení jsme dostali. 
J. Šíbl: Kdyby nebyla odstraněna dopravní značka zákaz vjezdu s dodatkovou tabulí, odstranění 
stavby by nehrozilo.    
Starostka: to nemá na věc žádný vliv, značka nebyla schválená 
L. Blažek: Není možné jen tak odstranit stavbu komunikace, která je ostatní plochou.  
Usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Jedovnice schvaluje rozpočet městyse pro rok 2024 v celkové výši 
příjmů i výdajů (včetně rozpočtu sociálního fondu a financování) 143.065.000 Kč. Stanovuje 
jako závazné limity rozpočtu celkové výdaje na jednotlivých paragrafech, příp.  
rozpočtových oddílech nebo pododdílech. 
Hlasování: 11 pro, 3 proti, 1 zdržel se 
 
11. Střednědobý výhled rozpočtu do roku 2028 
Písemný materiál obdrželi všichni předem, starostka neměla žádné další doplnění.   
Obsah:  
ZM je předložen ke schválení návrh Střednědobého výhledu rozpočtu městyse do roku 2028 
včetně přehledu o přijatých úvěrech a splátkách, který byl řádně zveřejněn na úřední desce.  
Střednědobý výhled rozpočtu sestavuje městys na základě zákona č. 250/2000 Sb., o 
rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, v platném znění. Je nástrojem sloužícím pro 
střednědobé finanční plánování rozvoje a hospodářství městyse. Sestavuje se na základě 
uzavřených smluvních vztahů a přijatých závazků zpravidla na 2 až 5 let následujících po roce, na 
který se sestavuje roční rozpočet.                                 
Rozprava: bez připomínek 
Usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Jedovnice schvaluje Střednědobý výhled rozpočtu městyse 
Jedovnice do roku 2028.  
Hlasování: 15 pro, 0 proti, 0 zdržel se 
 

12. Zplnomocnění rady městyse ke schválení Rozpočtového opatření č. 16/2023  
Písemný materiál obdrželi všichni předem, starostka neměla žádné další doplnění.   
Obsah:  
Z důvodu přesunu rozpočtových prostředků v období do konce roku je nutné zplnomocnit radu 
městyse ke schválení posledního rozpočtového opatření ke dni 31.12. 2023.     
Rozprava: bez připomínek 
Usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Jedovnice deleguje pravomoc zastupitelstva městyse na radu 
městyse schválit rozpočtové opatření č. 16/2023 dle skutečného stavu příjmů a výdajů 
v prosinci 2023. 
Hlasování: 15 pro, 0 proti, 0 zdržel se 
 
 
13. Předkupní právo – garáž v majetku JEDNOTY, spotřebního družstva  
Písemný materiál obdrželi všichni předem, starostka neměla žádné další doplnění.   
Obsah:  
S účinností zákona č. 89/2012 Sb. Občanský zákoník vzniká povinnost při prodeji nemovitosti 
nejdříve oslovit vlastníka pozemku, na kterém nemovitost stojí. Městys obdržel dopis od 
JEDNOTY, spotřební družstvo v Boskovicích, která je vlastníkem garáže (budova bez čísla 
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popisného nebo evidenčního) zapsaná na listu vlastnictví č. 1735, stojící na parc. č. 1017/3 v k. ú. 
Jedovnice (vlastníkem pozemku je městys Jedovnice). O její odkoupení projevil zájem MUDr. A.K., 
který má garáž v současné době pronajatu. Představenstvo družstva odsouhlasilo její odprodej za 
cenu 25.000 Kč s tím, že veškeré poplatky a náklady s převodem zajistí a uhradí kupující.   
Rozprava: bez připomínek 
Usnesení: 
ZM nereflektuje na předkupní právo k budově garáže, která je zapsaná na listu vlastnictví č. 
1735, stojící na parc. č. 1017/3 v k. ú. Jedovnice.  
Hlasování: 15 pro, 0 proti, 0 zdržel se 
 
 
14. Smlouva o zápůjčce poskytnuté dotace pro Základní školu Jedovnice  
Písemný materiál obdrželi všichni předem, starostka neměla žádné další doplnění.   
Obsah:  
ZM je předložena ke schválení Smlouva o zápůjčce se Základní školou Jedovnice, příspěvková 
organizace, Nad Rybníkem 401, 679 06  Jedovnice. 
ZŠ získala dotaci na projekt Modernizace odborné výuky na ZŠ Jedovnice od MMR ve výši 
2.801.717,37 Kč, která bude vyplacena ex post. Proto městys ze svého rozpočtu poskytne ZŠ 
částku ve výši 2.950.000 Kč za účelem předfinancování tohoto projektu, rozdíl v částkách je 
spoluúčast, kterou ZŠ nemá povinnost městysu vracet. Až ZŠ obdrží po provedení a ukončení 
projektu příslušnou částku, je povinna ji do 30 dnů městysu převést (smlouva o zápůjčce je přílohou 
materiálu).   
Rozprava: bez připomínek 
Usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Jedovnice schvaluje Smlouvu o zápůjčce, jejímž předmětem je 
poskytnutá dotace z Ministerstva pro místní rozvoj na projekt Modernizace odborné výuky 
na ZŠ Jedovnice se Základní školou Jedovnice, příspěvková organizace, Nad Rybníkem 401, 
679 06  Jedovnice. 
Hlasování: 15 pro, 0 proti, 0 zdržel se 
 
 
15. Odstoupení od Smlouvy o dílo na projekt „Vestavba odborných učeben na ZŠ 
Jedovnice“ s ABRAS projektový ateliér s. r. o. 
Písemný materiál obdrželi všichni předem, starostka neměla žádné další doplnění.   
Obsah:  
ZM na svém zasedání konaném dne 4. 5. 2023 schválilo Smlouvu o dílo na projekt „Vestavba 
odborných učeben na ZŠ Jedovnice“ s ABRAS projektový ateliér s. r. o., Dvorská 28, 678 01  
Blansko. Termín předání díla byl do 31. 10. 2023.  
Protože k předání díla dosud nedošlo, byla podstatným způsobem porušena povinnost dodání díla 
bez vad a nedodělků v termínu stanoveném dle č. III výše uvedené smlouvy, je ZM předloženo ke 
schválení odstoupení od této smlouvy.    
Rozprava:  
I. Kocmanová: Jsou nějaké finanční postihy směrem k firmě Abras?  
Starostka: Abras měl dodat kompletní projekt do stanoveného termínu, městys může požadovat 
1.000 Kč za každý den prodlení od jeho nedodání. V případě, že by Abras po městysu nárokoval 
maximálně 60 tis. Kč za vypracování dispozičního řešení, městys by mohl vznést svůj nárok.  
P. Magula: Ze strany městyse je všechno v pořádku, můžeme tedy nárokovat smluvní pokutu?  
Starostka: Abras reagoval až 14 dní před termínem odevzdání a poslal náčrt řešení, které ale 
nebylo  stejně vyhovující. Pokutu nárokovat můžeme.  
Usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Jedovnice schvaluje odstoupení od Smlouvy o dílo ze dne 31. 5. 
2023 na projekt „Vestavba odborných učeben na ZŠ Jedovnice“ s ABRAS projektový ateliér 
s. r. o., Dvorská 28, 678 01  Blansko.  
Hlasování: 14 pro, 0 proti, 1 zdržel se 
 
 



 12 

16. Smlouva o výstavbě pozemní komunikace s Projekt domy Jedovnice s. r. o. a s J. G. 
Písemný materiál obdrželi všichni předem, starostka neměla žádné další doplnění.   
Obsah:  
Rozprava:  
A. Bayerová: Ve smlouvě v části III. je uvedeno, že smluvní pokuta pro případ nevybudování 
komunikace je ve výši 780 tis. Kč bez DPH, což považuje za nízkou částku. 
Starostka: městys nemůže uplatnit u smluvní pokuty inflaci, součástí smlouvy je také složení 
peněžní jistoty ve výši 200 tis. Kč.  
L. Blažek: Bod 1.2 ve smlouvě, nelíbí se mu, že je tu citována také parc. č. 328/1, protože se jedná 
o pozemek městyse a má obavu, aby na této parcele nebylo vystavěno něco, co bychom nechtěli. 
Mělo by se do smlouvy uvést, co zde přesně bude.   
Starostka: Na tomto pozemku bude vybudováno obratiště.  
L. Blažek: parc. č. 328/1 je vedena jako zahrada, kdo bude platit vynětí? Ve smlouvě to uvedeno 
není.  
Starostka: Vybudování obratiště bude platit stavebník, vynětí se řeší v rámci stavebního řízení.  
L. Blažek: Příjezdová komunikace do Agrisu je majetkem Agrisu. Bude se do budoucna nějak řešit 
její převedení?  
Starostka: Aktuálně se řeší jen vybudování komunikace uvedené ve smlouvě. Stavebníci předložili 
svůj záměr a městys na to reaguje tímto požadavkem.  
L. Blažek: Myslí si, že na této věci může městys pohořet.   
Starostka: Ať svoje připomínky podá písemně a do smlouvy se případně zapracují.  
J. Šíbl navrhl stažení bodu z programu jednání ZM a připravit (dopracovat) ho na příští zasedání.    
Hlasování o návrhu J. Šíbla na stažení bodu č. 16 z programu zasedání ZM:  
11 pro, 0 proti, 4 zdržel se … návrh byl přijat a bod byl stažen z programu  
 
 
17. Zápisy ze schůze finančního výboru   
Písemný materiál obdrželi všichni předem, starostka neměla žádné další doplnění.   
Obsah:  
ZM jsou předloženy zápisy ze schůzí Finančního výboru Zastupitelstva městyse Jedovnice, které 
se konaly dne 29. 3. 2023 a dne 20. 11. 2023 (oba zápisy jsou přílohou materiálu). 
Rozprava:  
M. Prause: Nesouhlasí se zněním zápisu, že přítomnost tajemníka výboru je v rozporu se zákonem 
o obcích.  
J. Teturová: Nebyly předloženy všechny zápisy ze schůzí FV.  
Tajemnice ÚM: Na základě úkolu z minulého zasedání ZM byly dodány na ÚM všechny zápisy, 
které členové FV považují za zápisy z řádných schůzí výboru. Podle data konání schůzi bylo 
zjištěno, které zápisy vzalo ZM už na vědomí v minulosti a nyní nejsou ZM předloženy ty zápisy, 
které dosud ZM na vědomí nevzalo. Jedná se o dva zápisy.   
Usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Jedovnice bere na vědomí zápisy ze schůze Finančního výboru 
Zastupitelstva městyse Jedovnice ze dne 29. 3. 2023 a ze dne 20. 11. 2023.  
Hlasování: 10 pro, 3 proti, 2 zdržel se 
 
 
18. Různé 
Občan J. Charvát poděkoval panu Křetínskému a pracovníkům údržby zeleně, jak zvládli údržbu 
komunikací v uplynulém zimním týdnu, i když byl polámaný traktor. Má připomínku ke kulturní 
komisi, zda by mohla zajistit školení pro občany – řidiče.   
 
Občan M. Chlup: Je možné v rámci plánu údržby komunikací udržovat komunikaci na Barachově 
u č.p. 133 (směrem na Kombút)? Minulý rok to fungovalo skvěle, může to letos fungovat také?   
L. Křetínský: Je to možné.   
 
Občan J. Dvořák: Nelíbí se mu navýšení místního poplatku za odpady. Mělo by se zohlednit, jak 
kdo třídí. Myslí si, že není perspektivní, aby občané měli před svými domy umístěné 4 druhy 
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popelnic, jak to bude vypadat? Mělo by se zvážit pořízení pouze dvou druhů popelnic, které se 
budou odvážet do třídičky do Brna.  
Starostka: O systému třídění v rámci republiky se vedou diskuse na všech úrovních.  
Proběhla diskuse o různých možnostech třídění odpadů. 
Starostka: Motivace občanů je důležitá, ale musí se zvolit správný způsob. 
L. Křetínský: U bytových domů a rekreační oblasti musí sběrná místa zůstat. Jiné řešení není.    
 
 
 
Starostka ukončila zasedání ZM ve 20 h a popřála hezký zbytek večera.   
 
 
 
 
Zapsala dne 15. 12. 2023 Ing. Marta Tesařová, tajemnice           ………………………………. 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu:  Ing. Jaroslav Šíbl   ……………………………….  
 
 
    Zdenek Škvařil   ………………………………. 
      
 
Starostka: Ing. Irena Žižková                                                  ……………………………...... 
 
 
Místostarostka: Marie Gabrielová     ............................................... 


